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Protokoll 2024-11-13 

Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 

Närvarande ledamöter; 
Mats Hellberg (SPF) 
Sievert Balkeståhl (PRO) 
Anja Heinonen (PRO) 
Eddie Bervelin (PRO) 
Åke Stöckel (SPF) 
Yvonne Zettergren (SPF) 
Karin Baad (PRO) 
Evy Möller (SPF) 
Kristina Friberg (SPF) 

Närvarande tjänstemän: 
Linda Lantz, enhetschef utvecklingsenheten  

Protokollet justerat: 
Justering per mail till sekreterare 2024-11-15 

Dagordning 

1. Sammanträdet öppnas  
Ordförande hälsar alla välkomna. 

2. Val av justerare 
Mats Hellberg  
Sievert Balkeståhl 

3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes  

4. Föregående protokoll  
Rådet godkände föregående protokoll och lägger dessa till 
handlingarna.  
Samlat dokument för styrsignaler inför VP 2025 skickas till 
samtliga ledamöter per mail. 

5. Information från förvaltningen 
 Arbetet med VP 2025 fortgår. Förändring i dokumentet 

kommer att vara gällande medarbetares arbetsmiljö vilket 
återfinns under avsnittet KF:s mål för 
verksamhetsområdet: 3.4 Medarbetare i Stockholm ska ges 
goda förutsättningar att göra ett bra jobb. 

 Antalet inkomna lex Sarah inom äldreomsorg har gått ner 
efter en topp under sommaren och början av hösten. 



 

 
 

 Sida 2 (3) 

Järva stadsdelsförvaltning 
Avdelningen äldre, funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri 
 
 

 Rådets organisationer ombedes inkomma med förslag till 
nomineringar för pensionärsråd 2025. Då en plats tidigare 
upplåtits för SKPF som dock inte har verksamhet i 
stadsdelsområdet kommer mandatfördelningen 2025 att 
vara fem platser vardera för SPF och PRO. 

6. Dialog gällande VP 2025 med representanter från 
enheten för stadsutveckling Annika Ström 
enhetschef och Julia Bäckström parkingenjör 

 
Enhetens uppdrag är skötsel och investeringar för 
stadsdelsområdets park- och naturmarker. Det finns många 
gränsdragningar då flera aktörer är aktiva inom 
stadsdelsområdet. Järvafältet inklusive Hästagård hanteras av 
fastighetskontoret. Det finns idag sex parkingenjörer i Järva 
stadsdelsförvaltning. 

Tidigare har skötsel varit förlagt på entreprenad men från 
hösten 2025 kommer förvaltningen att själva ta över detta. Det 
kommer att kräva en helt ny organisation som kommer att 
tillhöra enheten stadsutveckling.  

Dialog önskas med rådet då idéer och synpunkter önskas för 
utveckling av stadsdelsområdet. Bland annat föreslås dialog 
gällande utveckling av dagens trygghetsvandringar. Förslag att 
lägga kortare ruter och kanske dagtid. Rådet rekommenderar 
ökad marknadsföring av trygghetsvandringarna t.ex. anslag på 
anslagstavlor i området.  

Bänkar är ett utvecklingsområde i området. Förslag att ha 
möten på mötesplatserna för äldre för att öppna upp dialog och 
inhämta förslag och synpunkter i geografiska områden där 
möjlighet finns att träffa fler äldre. Svårt för medborgarna att 
idag veta vilken instans som ansvarar för olika markområden 
men detta vägleder kommunen i. Det som anmäls in fördelas till 
rätt instans och det kan rapporteras in på olika sätt. Snabbaste 
vägen är ”tyck till appen” om information mailas in så tar 
hanteringen något längre tid men det fungera också. I appen 
kan man bocka för om man vill ha återkoppling på sitt ärende. 
Rinkeby torg är bänkarna felplacerade då alla bänkar är på 
solplats där. Även mer grönska skulle behövas på Rinkeby torg. 

Enheten önskar synpunkter på vinterväghållning. Framkommer 
att det t.ex. vid Askebyskolan, blir stora sjöar och sedan is på 
dessa. Precis på den platsen har ett upprustningsarbete gjorts 
under 2024 så översvämningar ska förhoppningsvis inte uppstå 
denna vinter. Skillnad mellan cykel och gångväg. Cykelväg 
välplogad men inte gångvägen, uppfattningen är att det ser 
likadant ut i området. Detta komplicerar för gångtrafikanter som 
riskerar att bli påkörda. Särskilt svårt att se halka på 
gångstråken när det börjar bli mörkt. 
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Fysisk karta över hela stadsdelsområdet efterfrågas. 

Belysning. Enheten tar gärna emot synpunkter gällande behov 
av utökad belysning i området. Detta ingår som en del i 
trygghetsvandringen 

Vid uppföljning med råden bjuda in trafikkontoret. Även fråga 
om häckar som ”sväller” och tränger ut både gångtrafikanter 
och cyklister.  

Vad har fungerat bra? Fältet nedanför Solstahöjden har blivit 
jättebra. Det lilla torget bakom Kulturskolan i Husby, bänkarna 
vid Kaledonien och Svandammen har blivit jättebra. 
Sibeliusgången 12 är bänkarna inte bra ”gjorda för dvärgar”.  

7. Ärenden till nästa nämndsammanträde  
Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 

Tider för råden nästa år. Önskemål om att ha mötet lite senare 
om möjligt, gärna eftermiddag. Från Kista svårt att ta buss 179 
hem.  

Roterande lokaler har fungerat bra. Nya boendet i Spånga som 
ägs av Vardaga skulle vara intressant att se. Konsthallen skulle 
vara intressant. Mötesplatserna bra. Stadsmiljö och 
parkingenjörerna skulle vara intressanta gäster. Nya 
socialtjänstlagen information. God och Nära vård. Tryggt 
mottagande.  

8. Protokoll från KPR 
Inget protokoll har inkommit. 

9. Övriga frågor 
 Regionen har haft en information där det påtalats att det 

saknas samspel mellan region och kommun. Projekt 
utskrivning har inletts. Det har vid mötet uppgetts att det 
idag är svårt med platser på korttidsboende. Patienter blir 
kvar på sjukhuset. Oklart om den vid mötet beskrivna 
fördröjningen vid utskrivning gäller boende i Järva 
stadsdelsområde. Vid mötet beslutas att bjuda in MAS till 
pensionärsrådet för info om God och Nära vård samt den 
samverkan som idag sker med regionen inom 
stadsdelsområdet.  

 Önskemål om att bjuda in SL för dialog. Eventuellt skulle 
detta kunna ske inför den remiss som alltid går ut innan 
sommaren. 

 Önskas möjlighet till att äta lunch på skolorna i området. 
Frågan är överlämnad till utbildningsförvaltningen. 

10. Mötet avslutas 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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